



Najla Al Shirawi
Group Chief Executive Officer

SICO Named Best Securities House in Bahrain 2024 by the Euromoney Awards For Excellence

SICO BSC (c), a leading regional asset manager, broker, and investment bank with presence in Bahrain, Saudi Arabia, and the UAE, announced today its recognition as Best Securities House in Bahrain 2024 by Euromoney Middle East Awards for Excellence.

Commenting on the award, **SICO's Group CEO, Najla Al Shirawi**, said, "We are incredibly proud of our team's steadfast dedication and hard work, as well as the trust our clients place in us. This award is a testimony to the ongoing success across all our business lines and our ability to deliver comprehensive investment solutions that meet our clients' aspirations. It also reaffirms SICO's position as a prime gateway to capital markets."

In May 2024, SICO continued to expand its product portfolio, partnering with Oman National Investment Development Company "Tanmia" to launch the USD 126 million Tanmia Liquidity Fund at the Muscat Stock Exchange. In June 2024, SICO also introduced fractional trading for international bonds and sukuk, capping the minimum investment from USD 200,000 to USD 50,000, providing clients with broadened diversification opportunities.

SICO's landmark transactions in 2024 so far include Bank of Bahrain and Kuwait's (BBK) USD Benchmark Bond Offering, with SICO acting as joint Lead Manager and Joint Bookrunner along with regional and international banks on BBK's USD benchmark 5-year bond, yielding 6.875%. The strong demand, which exceeded USD 1 billion, showcases SICO's commitment to enhancing liquidity and funding opportunities for its clients.

SICO honed its focus on business developments and transformation over the past year. The introduction of SICO's employee saving scheme, which aims to achieve investment returns that are appropriate for the level of risk the employee is willing to take, demonstrated the firm's commitment to innovative finance solutions. Its online trading platform, SICO LIVE, continued to refine its services

to enhance the trading experience for clients, while the launch of its new research mobile app significantly improved client access to research products.

SICO expanded its partnership with Beyon Money this year, following the success of their initial collaboration to offer innovative and flexible investment saving products. Through the “Flexi Savings” product, “Beyon “App users can earn competitive profit rates on their cash holdings. Additionally, new investment options have been introduced for fixed terms, including 3-month and 6-month periods.

The Euromoney Best Securities House 2024 award recognizes industry-leading firms that excel in domestic investment banking and securities services, showcasing strong local market presence, innovation in financial products, and commitment to diversity, inclusion, and ESG. The award recognizes market research quality, adaptability to market changes, and superior client service.

- Ends -

About SICO

SICO is a leading regional asset manager, broker, and investment bank with USD 6.2 bn in assets under management (AUM). Today, SICO operates under a wholesale banking licence from the Central Bank of Bahrain and also oversees two wholly owned subsidiaries: an Abu Dhabi-based brokerage firm, SICO Invest a full-fledged capital markets services firm, SICO Capital, based in Saudi Arabia. Headquartered in the Kingdom of Bahrain with a growing regional and international presence, SICO has a well-established track record as a trusted regional bank offering a comprehensive suite of financial solutions, including asset management, brokerage, investment banking, and market making, backed by a robust and experienced research team that provides regional insight and analysis of more than 90 percent of the region’s major equities. Since inception in 1995, SICO has consistently outperformed the market and developed a solid base of institutional clients. Going forward, the bank’s continued growth will be guided by its commitments to strong corporate governance and developing trusting relationships with its clients. The bank will also continue to invest in its information technology capabilities and the human capital of its 150 exceptional employees.

Media Contact:

Ms. Nadeen Oweis

Head of Corporate Communications, SICO

Direct Tel: (+973) 1751 5017

Email: noweis@sicobank.com



نجلاء الشيراوي
الرئيس التنفيذي

سيكو تحصل على جائزة يوروموني للتميز لأفضل "مزود لخدمات الأوراق المالية في البحرين 2024"

أعلنت سيكو ش.م.ب (مقفلة)، البنك الإقليمي الرائد في مجال إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية، والذي يحظى بتواجد مباشر في البحرين والسعودية والإمارات، عن حصولها على جائزة يوروموني للتميز في الشرق الأوسط 2024 لأفضل مزود لخدمات الأوراق المالية في البحرين.

وبهذه المناسبة؛ أعربت السيدة نجلاء الشيراوي، الرئيس التنفيذي لسيكو، عن اعتزازها بإنجازات و جهود فريق العمل في سيكو وثقة وتقدير العملاء، وقالت: "تمثل هذه الجائزة شهادة تقدير للنجاح المتواصل لكافة خطوط أعمالنا وقدرتنا على التميز في تقديم مجموعة متكاملة من الحلول الاستثمارية التي تلبي طموحات عملائنا"، مضيفة أن هذا التكريم يُعد تأكيداً لما تحظى به سيكو من مكانة راسخة كبوابة رئيسية لأسواق رأس المال.

وكانت سيكو قد واصلت خلال العام الجاري التوسع النوعي في محفظة خدماتها؛ حيث دشنت في مايو الماضي، وبالشراكة مع الشركة العمانية لتنمية الاستثمارات الوطنية "تنمية"، صندوق تنمية للسيولة بقيمة 126 مليون دولار أمريكي في سوق مسقط للأوراق المالية.

كما أطلقت في يوليو الماضي، خدمة التداول الجزئي على السندات والصكوك الدولية، مع تحديد حد أدنى للاستثمار بـ 50 ألف دولار أمريكي بدلاً من 200 ألف دولار أمريكي، وهو الحد الأدنى المعتمد للاستثمار، مما يتيح للعملاء المزيد من الفرص الاستثمارية والتنوع في الاستثمار.

وقامت سيكو بعدد من الصفقات النوعية منذ بداية العام الجاري؛ كان من أبرزها إصدار سندات مقيمة بالدولار الأمريكي لبنك البحرين والكويت، حيث عملت سيكو كمدير رئيسي ومدير سجل مشترك، إلى جانب عدد من البنوك الإقليمية والدولية، في إصدار سندات امتياز دولية غير مضمونة لمدة خمس سنوات بفائدة 6.875%. حيث أظهر الطلب القوي والذي تجاوز المليار دولار التزام (سيكو) بتوفير سبل تمويل مختلفة للعملاء تمكنهم من زيادة مصادر السيولة.

كما شهد هذا العام؛ عدة مبادرات لتطوير الأعمال والتحول التقني وتقديم حلول مالية مبتكرة، حيث قامت بتصميم خطة الادخار لموظفين المؤسسات والتي تهدف لتحقيق عوائد استثمارية مناسبة لنسب المخاطرة التي يرغب بها الموظف. كما واصلت منصتها للتداول (SICO LIVE) بالتطور وإضافة العديد من الخدمات المساندة لتحسين تجربة التداول للعملاء، بينما ساهم إطلاق تطبيقها الخاص "سيكو للأبحاث الاستثمارية" تسهيل حصول العملاء على مستجدات الأسواق والأبحاث والتحليلات الاستثمارية والاقتصادية.

كما قامت Beyon Money بتوسيع شراكاتها مع سيكو خلال العام وذلك بعد نجاح التعاون الأولي لتقديم منتجات ادخار استثمارية مرنة و مبتكرة تتيح لمستخدمي تطبيق "بيون" ومن خلال منتج "flexi savings" تحقيق معدلات ربح تنافسية على ارصدهم النقدية حيث قامت بتوفير خيارات جديدة للاستثمار لفترات محددة تتضمن فترة 3 أشهر و فترة 6 أشهر.

جدير بالذكر أن جائزة " مزود لخدمات الأوراق المالية" من يورو موني تقوم بتكريم الشركات الرائدة في القطاع، ضمن ضوابط مهمة تقوم على التفوق والحضور في مجال المصرفية الاستثمارية المحلية وخدمات الأوراق المالية، والتواجد القوي في السوق المحلي، والابتكار في المنتجات المالية، والالتزام بالتنوع والشمولية والاستدامة البيئية والاجتماعية وحوكمة الشركات، إلى جانب تقييم جودة أبحاث السوق، والقدرة على التكيف مع تغييرات الأسواق، وخدمة العملاء المتميزة.

- انتهى -

نبذة عن سيكو

تمثل سيكو أحد أبرز البنوك الإقليمية الرائدة المتخصصة في إدارة الأصول، والوساطة، والخدمات المصرفية الاستثمارية، وتصل قيمة الأصول تحت الإدارة لديها إلى أكثر من 6.2مليار دولار أمريكي. وتعمل سيكو اليوم بموجب ترخيص من مصرف البحرين المركزي كبنك جملة تقليدي، كما تُشرف على ثلاث شركات تابعة ومملوكة لها بالكامل: سيكو انفست، وهي دار وساطة مالية مقرها أبوظبي، وسيكو لخدمات الصناديق الاستثمارية، وسيكو السعودية المالية المزودة لخدمات إدارة الأصول والواقع مقرها في المملكة العربية السعودية. وتتخذ سيكو من مملكة البحرين مقرًا لها، وهي آخذة في التوسع على الصعيدين الإقليمي والدولي، كما تتمتع بسجل حافل بالإنجازات باعتبارها بنك إقليمي موثوق به يقدم مجموعة متكاملة من الحلول المالية، بما في ذلك إدارة الأصول والوساطة والخدمات المصرفية الاستثمارية وصناعة السوق، والتي يدعمها فريق بحوث قوي من أمهر الخبراء يوفر رؤية ثاقبة وتحليلات مدروسة عن أكثر من 90 بالمائة من الأسهم الرئيسية في المنطقة. ومنذ تأسيسها في العام 1995، دأبت سيكو على تحقيق أداء متفوق في السوق، وأصبحت لها قاعدة عملاء عريضة من كبرى المؤسسات. وتمضي سيكو قدمًا في مسيرتها نحو المزيد من النمو والازدهار، والتي يقودها التزامها الراسخ بإطار حوكمة مؤسساتية قوي، فضلًا عن سعيها الدائم إلى توطيد أواصر الثقة مع عملائها. وستواصل سيكو الاستثمار في تطوير إمكاناتها التقنية ورأس مالها البشري الذي يتألف من نحو 150 موظف متميز.